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Zápis ze 145. jednání Antibyrokratické komise MZe 
konaného dne 28. 6. 2023 

 
Přítomni: Ing. František Winter, Bc. Daniela Augustinová, Ing. David Brož, Ing. Josef Stehlík, Kateřina 

Urbánková, Ing. Josef Čech, Ing. Miroslav Koberna, CSc., Mgr. Ondřej Večeř, Vít Hejna, PhDr. Marcela 

Pánková, PhD., Jaroslav Havel 

Omluveni: Ing. Bohumil Belada, Ing. Eliška Plachá, Josef Hlahůlek 

Nepřítomni: RNDr. Jiří Mach, Ing. Jan Doležal 

Hosté:  

Mgr. Klára Gorgoňová - vedoucí Kanceláře generálního ředitele SZIF 

Ing. Karolína Menclová - ředitelka ČMSZP  

Mgr. Daniel Albrecht - vedoucí oddělení vnější legislativy MZe 

Mgr. Jaroslav Hejátko - vedoucí oddělení vnitřní legislativy MZe 

Ing. Radek Lanč - náměstek člena vlády MZe 

Mgr. Dominik Hrubý - zástupce SMS ČR    

                    

1.     Úvod 

 

Úvodem předseda komise Ing. Winter informoval o programu 145. jednání ABK MZe: 

▪ schválení programu 

▪ kontrola a připomínky k zápisu ze 144. jednání ABK MZe 

▪ kontrola plnění úkolů z minulého jednání 

▪ nové podněty 

▪ různé, diskuse 

▪ projednání stávajícího Desatera 

▪ závěr - stanovení termínu příštího jednání ABK MZe 

Výše uvedený program byl schválen všemi přítomnými členy komise.                                                          

 

2.     Kontrola zápisu ze 144. jednání ABK MZe                                                                                                

Zápis ze 144. jednání ABK MZe byl schválen členy komise. Ing. Winter provedl kontrolu plnění úkolů 

vyplývajících z minulého jednání ABK dle zápisu: 

•  jednání MŽP + ABK MZe: Ing. Winter - podnět č. 392 Stavební zákon-rekultivace ornice; č. 302 

umisťování zemědělských staveb v krajině; podnět č. 415 Územní plánování, změna staveb. zákona; 

podnět č. 460 Mobilní oblouková hala a č. 484 Plachtové haly: 

Mgr. Albrecht - předem chci upozornit, aby dané neuniklo vaší pozornosti, že v rámci MPŘ byla 

vyhláška o požadavcích na výstavbu odeslána i členům ABK MZe k vyjádření.  Nový stavební zákon má 

nabýt účinnosti k 1. 7. 2024, přičemž pro vyhrazené stavby by měl platit již od 1. 1. 2024. Ze strany 

MMR (ve spolupráci s MZe) byl vytvořen metodický pokyn - jakýsi návod, jak používat předpisy nejen 
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stavebního práva ale i dotčená ustanovení zvláštních zákonů tak, aby je úřady vykládaly stejně. Odkaz 

k nové společné metodice ke stavebnímu zákonu je k nalezení zde: 

https://www.mmr.cz/cs/ministerstvo/stavebni-pravo/stanoviska-a-metodiky/uzemni-rozhodovani-a-

stavebni-rad/spolecne-stanovisko-ministerstev-k-%C2%A7-334a-zakona-c 

úkol: Ing. Winter - děkuji Mgr. Albrechtovi za zaslání odkazu, další informace k novele stavebního 

zákona podat na příštím jednání.  

 

•  p. Urbánková - podnět č. 566 Porážky skotu na pastvinách: naše legislativa umožňuje porážku pouze  

ve fixační kleci jateční pistolí, není dovolena porážka skotu střelnou zbraní na pastvinách za určitých 

vymezených pravidel.  

Ing. Winter, Ing. Brož - 27. 6. 2023 jsme uskutečnili jednání s ústředním ředitelem SVS. Poslední 

informace je taková, že v současné době je v EU porážka skotu střelnou zbraní na pastvinách zakázána 

a ČR v tomto ohledu zatím nebude podnikat další kroky. Co se týče Slovenska, tak tento požadavek 

zatím není ze strany EK odsouhlasený. 

Ing. Stehlík - byl bych rád, aby tato informace neznamenala to, že chceme od našeho požadavku 

ustoupit. Bylo by možné tento podnět projednat ještě jednou na ZEV? 

p. Urbánková - jsem pro to, aby se tento požadavek projednal s novým panem ministrem. Vyčkejme 

na rozhodnutí pro Slovensko. Pojďme hledat cestu, jak to jít může a ne, že hledáme pouze důvody, 

proč to nejde. Je to nejšetrnější způsob zabití zvířete na pastvě. 

úkol: Ing. Winter, p. Urbánková - nadále pracovat na řešení podnětu, požadavek projednat s novým 

panem ministrem. Nové informace podat na příštím jednání komise. 

 

•  p. Urbánková, Ing. Stehlík - podnět č. 646 Novela veterinárního zákona - připomínky: podnět zůstává 

nadále ve sledování, novela uvádí 3 kusy ročně bez ohledu na věk zvířete (limit do 72 měsíců), takže 

ne přepočtem na VDJ. 

Ing. Winter - 27. 6. 2023 jsme uskutečnili jednání s ústředním ředitelem SVS. SVS nepracuje se 

systémem přepočtu VDJ. Nicméně na podzim 2023 je v plánu legislativních prací novela veterinárního 

zákona, je vhodné tam tento požadavek zakomponovat. 

úkol: Ing. Stehlík, p. Urbánková  - podnět zůstává nadále v řešení, připravit dopis pro SVS ohledně 

systému VDJ. Případné nové informace podat na příštím jednání komise. 

 

• Ing. Winter - podnět č. 654 Registrace honebních společenství: v databázi ÚHÚL chybí kontakty  

na zástupce honebních společenství (dále jen HS) v rejstříku (e-mail, tlf. číslo), je zde uvedeno pouze 

jméno a adresa. Řešení úkolu trvá i nadále (podrobněji viz předchozí zápisy). 

Ing. Winter - chtěl bych zde zmínit, že jste všichni obdrželi materiál s vypořádáním připomínek. Bohužel 

většina připomínek nebyla vůbec akceptována, pouze vysvětlena, proč to nelze změnit či upravit. 

Ing. Lanč - probíhají jednání K10 na toto téma, až budou konkrétní závěry, budu vás o nich informovat. 

ZEV to v minulosti rovněž řešil.  

úkol: Ing. Winter - ABK MZe na svých připomínkách trvá a nesouhlasí s jejich vypořádáním. Podnět 

zůstává nadále v řešení. 

 

•   p. Hejna, Ing. Doležal - podnět č. 676 Formulář "Veterinární osvědčení a zdravotní potvrzení  

k přemístění zvířete": autor poukazuje na nadbytečnou administrativní zátěž, když musí formulář 

https://www.mmr.cz/cs/ministerstvo/stavebni-pravo/stanoviska-a-metodiky/uzemni-rozhodovani-a-stavebni-rad/spolecne-stanovisko-ministerstev-k-%C2%A7-334a-zakona-c
https://www.mmr.cz/cs/ministerstvo/stavebni-pravo/stanoviska-a-metodiky/uzemni-rozhodovani-a-stavebni-rad/spolecne-stanovisko-ministerstev-k-%C2%A7-334a-zakona-c
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společně s kartami zvířat a kolkem dovézt na KVS, kde vše opět potvrdí. Jednáni se zástupci SVS  

a stanoviska k podnětu jsou k dispozici v zápisu ze 124. jednání komise, problémem zůstává 

nevyřešená elektronická platba poplatků. Téma bylo projednáno na 15. jednání Zemědělského výboru 

(22. 11. 2022). 

Ing. Winter - 27. 6. 2023 bylo uskutečněno jednání s ústředním ředitelem SVS. Digitalizace by mohla 

fungovat, ale soukromí veterinární lékaři by museli mít přístup do systému SVS. Poplatky jako takové 

jsou v dikci Ministerstva financí (zákon o správních poplatcích), proto je potřeba začít jednání i tam. 

úkol: Ing. Winter - podnět zůstává nadále ve sledování, co nejdříve uskutečnit jednání na Ministerstvu 

financí v tomto směru (asi i ve spolupráci se zástupci ČNB), případné nové informace podat na příštím 

jednání komise. Podnět ponecháme i nadále v Desateru a projednáme s novým panem ministrem.  

Dále zvážíme jeho opětovné projednání se zástupci ZEV. 

 

•  p. Urbánková, Ing. Winter, Ing. Stehlík - podnět č. 712 Souhrn podnětů ke snížení byrokracie:  

p. Urbánková ve spolupráci se členy a poradci v EZ předložila komisi několik podnětů ke snížení 

byrokracie v oblasti LPIS, Portálu farmáře, IZR atd.  

Ing. Stehlík - rád bych zde upozornil, že v JŽ se budou muset udělat revize. 

úkol: p. Urbánková, Ing. Stehlík - řešení podnětů je dlouhodobé, případné podat informace na příštím 

jednání komise. 

 

•  p. Havel - podnět č. 713 Pravidla PRV - VŘ (cenový marketing - obce a zastupitelé/střet zájmů); 

podnět č. 729 Zjednodušení pravidel administrace projektů v rámci PRV:  

Ing. Winter - SZIF připravil souhrnné informace, příručku a metodiku.  

úkol: Ing. Winter - podnět je možné v tuto chvíli již vyřadit jako vyřešený. 

 

• Ing. Stehlík - podnět č. 736 PGRLF-příjem žádostí: problémy kolem příjmu žádostí (soutěž 

„zaklikáváním“) do programu Provoz 2022 - snížení jistiny úvěru, viz zápis ze 139. jednání se zástupci 

PGRLF. 

Ing. Belada - názor s PGRLF máme pořád stejný: preferujeme dotace úroků (efektivnější), ale nevidíme 

důvod, proč podporovat úvěry (zaklikávací metoda).  

úkol: Ing. Winter - podnět ponecháme i nadále v Desateru, jsem pro to, aby se tento požadavek 

projednal s novým panem ministrem. Nové informace referovat na příštím jednání.  

 

•   Ing. Winter - podnět č. 745 Pohotovostní plán vs. Havarijní plán: komise obdržela podnět na téma 

formuláře Pohotovostní plán vs. Havarijní plán. Autor se dotazuje, zda by se státní instituce nedohodly 

a neudělaly jeden interaktivní formulář (podrobně viz předchozí zápis z jednání ABK MZe).  

Ing. Winter - 27. 6. 2023 byl podnět projednán s ústředním ředitelem SVS. Je nutné vyvolat jednání 

zástupců SVS, MŽP, ÚKZÚZ, vodoprávního úřadu a MZe za účelem případného sloučení alespoň 

některých částí pohotovostních a havarijních plánů. SVS s tímto návrhem nemá problém. MŽP se 

prostřednictvím Mgr. Kučery zatím nevyjádřilo. 

úkol: Ing. Winter - prosím Bc. Augustinovou, aby zaslala Mgr. Kučerovi připomenutí, zdali by k tomuto 

návrhu panovala shoda a ochota ze strany MŽP. Poté bychom uskutečnili dané jednání (i za účasti Ing. 

Lanče, případně Ing. Skřivánka). 
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•   Ing. Winter - podnět č. 746 Soukromí veterináři vs. náběry krve: komise obdržela podnět, ve kterém 

se uvádí, že byl vytvořen elektronický systém/online formulář pro SVS. Tato webová aplikace je 

nadstavbou Odborného informačního systému SVS a slouží k elektronické evidenci vzorků odebraných 

soukromými veterinárními lékaři schválenými KVS pro provádění vyšetření atd. Čekali snížení 

byrokracie, ale vše běží postaru, akorát kromě původně jednoho papíru vyplňují s chovatelem tři další. 

Ing. Winter - bude domluveno jednání s ředitelem SVS, nyní k projednání nedošlo. 

úkol: Ing. Winter - podnět zůstává nadále ve sledování, uskutečnit jednání s ústředním ředitelem SVS. 

Případné nové informace podat na příštím jednání komise. 

 

•   p. Hejna - podnět č. 754 Podnět k § 43 odst. 2 vodního zákona - vodní toky: komise obdržela podnět,  

ve kterém tazatel předkládá rozhodnutí o pochybnostech dle § 43 odst. 2 vodního zákona. Uvádí, že 

zmíněné linie (viz znění v tabulce podnětů) jsou nyní vedeny v ISVS VODA jako vodní toky, ale 

dlouhodobě nesplňují charakteristiku vodního toku (více než 10 let zde voda nebyla). Tazatel řešil 

problém se SZIF, který ho odkázal na krajský úřad životního prostředí. 

p. Hejna - proces běží, oblast bude vyjmuta z vodních toků. 

Ing. Lanč - je důležité myslet i na to, že nebude úplně stejný soulad ve vyjádřeních všech vodoprávních 

úřadů. 

p. Urbánková - iniciovat proces vzhledem k tomuto řešení. Co se bude posléze dít s OPVZ? Vzniká nám 

újma, kdo ji tedy pak bude hradit? 

úkol: Ing. Winter - podnět zůstává ve sledování, bylo by vhodné pozvat na příští jednání komise Ing. 

Typoltovou. Vyčkáme na další informace, případně svoláme jednání se zástupci ČÚZK, LPIS  

a vodoprávního úřadu. 

 

•  Ing. Winter - podnět č. 758 Přehodnocení stanoviska Lesní Správy v ÚnL: komise obdržela podnět, 

ve kterém autorka žádá o pomoc s byrokratickým postupem při dodatečném povolení stavby pro 

zemědělskou činnost a agroturistiku. Členové komise obdrželi veškeré podklady k podnětu. Uvedený 

podnět jsme zaslali se žádostí o vyjádření VŘ Sekce lesního hospodářství (Mgr. Mlynář, viz předchozí 

zápis z jednání). 

Ing. Winter - komise v tomto ohledu nemůže autorce podnětu pomoct. Bylo by vhodné podnět 

projednat na úrovni ABK MZe s novým panem ministrem. Žádost, kterou autorka zaslala na MZe, je 

z našeho pohledu nesprávně formulovaná. Jsme toho názoru, že změna formulace žádosti a její 

opětovné zaslání na MZe by mohla být k prospěchu. 

úkol: Ing. Winter - uvědomit autorku (viz výše uvedené), podat informace na příštím jednání komise. 

 

•   PhDr. Pánková - podnět č. 759 Návrh změny zákona č. 503/2012 Sb., o SPÚ: jednání ABK MZe se 

rovněž zúčastnil legislativní analytik SMS ČR Mgr. Hrubý k objasnění daného podnětu. Navrhujeme 

zařadit tohle téma na jednání ABK MZe, protože by skutečně mělo pomoci především veřejné správě 

a malým obcím. Naši členové se opakovaně setkávají s problematickým ustanovením § 5 zákona  

č. 503/2012 Sb., o Státním pozemkovém úřadu. Podle něj se s majetkem nebo majetkovými účastmi 

státu vybranými k privatizaci podle § 5 zákona č. 92/1991 Sb., o podmínkách převodu majetku státu 

na jiné osoby (tzv. zákon o velké privatizaci), nakládá pouze podle tohoto zákona. Zákon o velké 

privatizaci byl určen pro privatizaci celých podniků státu, nyní však zůstávají zejména část vyjmuté  

z podniku. Jakýkoliv převod majetku podle zákona o velké privatizaci je byrokraticky náročný, neboť je 
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k němu potřeba rozhodnutí Ministerstva financí vydané na základě privatizačního projektu. Některé 

převody schvaluje dokonce Vláda ČR. Jsme přesvědčeni, že více než 30 let od nabytí účinnosti 

předmětného zákona nemá takto složitý postup u zemědělských pozemků a staveb v drtivé většině 

případů žádné opodstatnění. Vinou zdlouhavého procesu přitom předmětné stavby chátrají, případně 

je nutné platit nájem za jejich umístění na cizím pozemku, a předmětné pozemky nejsou efektivně 

využívány. 

Námi navrhovaná změna je nepochybně v souladu s aktualizovaným Programovým prohlášením vlády 

ze dne 1. 3. 2023, které na straně 53 v kapitole Legislativa uvádí: „Nutná pravidla zjednodušíme. 

Zrušíme, co je v českém právu zbytečné nebo přestalo dávat smysl: povinnosti, razítka i samotné 

zákony.“ Přinesla by také nezanedbatelnou finanční úsporu ve státním rozpočtu, neboť by bylo možné 

zrušit úřednická místa v oddělení Ministerstva financí č. 7203 - Převody majetku státu a zabezpečení 

schvalovacího procesu při privatizaci. I ministr financí přitom vyjádřil opakovaně vůli  

ke zjednodušování legislativy upravující převod nepotřebných nemovitých věcí v majetku státu  

na územní samosprávné celky." Tento návrh jsme předkládali již dříve, ale je potřeba vyvinout 

adekvátní součinnost s Ministerstvem financí, proto byl návrh zamítnut. 

Mgr. Hejátko - novela zákona o SPÚ bude probíhat v druhém pololetí letošního roku. Budeme rádi  

za konkrétní podklady. Návrh novely bude rovněž součástí VPŘ, takže vámi navrhovaný materiál tam 

za ABK můžete uplatnit. 

PhDr. Pánková - protože se jedná o problém spadající do administrace SPÚ, který je v gesci MZe, 

považujeme tento bod za relevantní. Kompletní podkladový materiál s popisem i návrhy má ABK MZe 

k dispozici. Zároveň navrhujeme doplnit tento bod do nového Desatera. 

Ing. Stehlík - dovolím si doplnit, že by bylo vhodné usnadnit převod „neidentifikovatelných“ pozemků 

od SPÚ, zejména aby se pozemky mohly převádět bez zdlouhavých byrokratických průtahů. 

Ing. Lanč - doporučuji se podívat na předchozí VPŘ, o kterém se zde mluvilo, a to z důvodu, že 

připomínky budou pravděpodobně podobné. Privatizační projekty se musí ošetřit - převody z SPÚ 

(potažmo tedy státu) na jiné subjekty, např. obce, aby se pozemky posléze nepřeprodávaly. 

Mgr. Hrubý - obce o tom problému ví, ale uvítají nějaké zjednodušení. 

úkol: Ing. Winter - prosím o zaslání předchozích připomínek, abychom se s nimi mohli obeznámit 

(PhDr. Pánková ve spolupráci Mgr. Hrubý), Bc. Augustinová poté připomínky rozešle všem členům 

komise k prostudování. Další informace na příštím jednání komise. 

 

•  Ing. Stehlík - podnět č. 760 Nařízení Rady (ES) č. 1/2005 o ochraně zvířat během přepravy: autor 

uvádí, že Nařízení Rady (ES) č.1/2005 ze 22. 12. 2004 o ochraně zvířat během přepravy a souvisejících 

činností a o změně směrnic 64/432/EHS a 93/119/ES a nařízení (ES) č. 1255/97 omezuje přepravu 

živých zvířat vlastními prostředky do vzdálenosti 50 km od hospodářství (zejména na trhu s prasaty)  

a diskriminuje tak mladé začínající zemědělce. 

úkol: Ing. Winter - uskutečnit jednání s ústředním ředitelem SVS a projednat podnět. Nové informace 

podat na příštím jednání komise. 

•  Ing. Winter - podnět č. 762 SZIF - sjednocení formuláře: jedná se o sjednocení formuláře: 1) JŽ - 

propojenost podniku (40 %); 2) propojenost podniku u investic (25 % - dle EU legislativy); 3) podnik 

v obtížích - nejedná se o stejná data?  Proč existují 3 formuláře na zjišťovanou věc? 

Mgr. Gorgoňová - tak jak jsme uvedla už na minulém jednání, jedná se první rok zahájení a SZIF se 

pokusí eliminovat duplicitu. Chtěli bychom vytvořit jeden formulář, uvítáme i další postřehy  
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ke zjednodušení. Co se týče minulého dotazu Ing. Belady ohledně prověření, zdali je možné eliminovat 

dokládání na SZIF u JŽ všech majitelů, kde není žádné % (např. podnik z vesnice má 750 majitelů, každý 

má 0,5 %) - tak dané musí SZIF nyní vyžadovat (i např. dle vzoru z Estonska). 

úkol: Ing. Winter - podnět bude nadále v řešení, podat informace na příštím jednání komise. 

 

•  Ing. Stehlík - podnět č. 763 Úhor: prosím zástupce SZIF o projednání ve věci postupu  

při ohlášení vyšší moci v případě sucha, konkrétně v případě zelených úhorů. V podmínkách, které se 

ovšem ještě v dubnu tohoto roku měnily a upřesňovaly, je uvedeno, že k 1. 6. musí být na pozemku 

zapojený porost. To je ale vzhledem k současnému průběhu počasí (na části území ČR již tři týdny 

nepršelo) na mnoha místech nemožné zajistit. Podrobně viz předchozí zápis z jednání komise. 

Mgr. Gorgoňová - úhor je v tuto chvíli vyřešený, proběhlo jednání na úrovni SZIF a ŘO Odboru 

environmentálních podpor rozvoje venkova (Ing. Kuna), nyní se čeká na uzavření dohody ohledně 

přenosu dat atd. viz tisková zpráva 

https://www.szif.cz/cs/CmDocument?rid=%2Fapa_anon%2Fcs%2Fzpravy%2Fzpravy_o_fondu%2Ftisk

ove_zpravy%2F1684389148310.pdf 

úkol: Ing. Winter - podat informace na příštím jednání komise. Podnět je možno za ABK MZe již vyřadit. 

 

•  Ing. Winter - podnět č. 764 SPÚ - formulář žádosti o uzavření speciální pachtovní smlouvy na dobu 

určitou: vyplníte žádost z katastru podle katastrálních čísel všechny pozemky, které máte v nájmu. 

Poté se žádostí musíte jít na OPŽL (potvrzení JŽ k PRV a AEKO), po vyplnění musíte jít opět na SPÚ  

a oni až poté následně zváží, jestli s vámi smlouvu na pozemky uzavřou nebo nikoliv. Proč tolik 

zbytečných kroků? Všechny pozemky v nájmu jsou v LPIS - stačila by tedy jedna smlouva. Akorát  

u nájemní smlouvy se jedná o katastrální pozemky a u OPŽL se jedná o půdní bloky - kdo to bude 

kontrolovat? Další související problém: pachtovní smlouva pozbývá platnosti 31. 3. daného roku, ale 

do 31. 12. roku předchozího musíte dodat kladné rozhodnutí SZIF o zařazení do agroenvi opatření. JŽ 

se ale podává do 15. 5. (poslední termín). 

úkol: Ing. Winter - projednat možnou úpravu se zástupci SPÚ (ve spolupráci Ing. Brož), informovat na 

příštím jednání komise. 

 

3.     Rozdělení nových podnětů 

•  Ing. Winter - podnět č. 765 Finanční příspěvky na hospodaření v lesích: autor podnětu uvádí, že  

v žádosti a modulu pro žadatele je nutné vykonané práce složitě rozepisovat dle porostní mapy z LHO 

do jednotek prostorového rozdělení lesa. Domnívá se, že vykonané práce by stačilo vykazovat vůči 

ploše katastrální parcely a usnadnilo by to práci zemědělcům hospodařícím v lesích. 

úkol: Ing. Winter - podnět odeslat k vyjádření VŘ Sekce lesního hospodářství (zabezpečí  

Bc. Augustinová), podat informace na příštím jednání komise. 

 

4.     Různé, diskuse  

 

•   Ing. Winter - jak jsem již avizoval předem, navrhuji projednat body stávajícího tzv. Desatera ABK 

MZe (podněty na řešení zbytečné byrokracie), vyřadit vyřešené a ty, kterých řešení bylo zamítnuto. 

Zároveň vytipujeme a doplníme nové body, které představíme novému ministrovi zemědělství.  

https://www.szif.cz/cs/CmDocument?rid=%2Fapa_anon%2Fcs%2Fzpravy%2Fzpravy_o_fondu%2Ftiskove_zpravy%2F1684389148310.pdf
https://www.szif.cz/cs/CmDocument?rid=%2Fapa_anon%2Fcs%2Fzpravy%2Fzpravy_o_fondu%2Ftiskove_zpravy%2F1684389148310.pdf
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1. Zrušení povinnosti prokazování ekologické produkce zemědělců prostřednictvím elektronické 

evidence odevzdávané přes portál farmáře k 31. 1. daného roku (za předešlý kalendářní rok) - 

ponecháme v řešení (projednat s novým panem ministrem) 

2. Zvýšení hranice pro elektronickou evidenci hnojení na 200 ha, nebo úplné zrušení této povinnosti 

- ponecháme v řešení (projednat s novým panem ministrem) 

3. Možnost porážky na pastvě střelnou zbraní - ponecháme v řešení (projednat s novým panem 

ministrem) 

4. Elektronické podání pohybu zvířat, možnost platby za veterinární potvrzení elektronicky, jak je to 

v případě soudů, katastru a podobně - ponecháme v řešení (projednat s novým panem ministrem) 

5. Urychlené projednání mysliveckého zákona. V opačném případě nařízení výjimky pro rok 2023  

na prodloužení závazku mezi honebním společenstvem a spolkem o 1 rok, případně uzavřít novou 

smlouvu jen na 1 rok - vyřadit (řešení na politické úrovni) 

6. Zrušit výběrová řízení dle pravidel Programu rozvoje venkova (dále jen „PRV“) po vzoru 

Podpůrného a garančního rolnického a lesnického fondu, a.s (dále jen „PGRLF“), či jiných 

operačních programů Ministerstva životního prostředí nebo Ministerstva průmyslu a obchodu, 

popř. obdobně jako na Slovensku., tam kde jsou k dispozici limity uznatelných nákladů, které budou 

dostatečně chránit přiměřenost nákladů - vyřadit (řešení na politické úrovni) 

7. Zrychlení tvorby změn u vybraných národních dotací sazbovým způsobem - vyžaduje dlouhodobé 

řešení, které postupně probíhá, podnět bude nahrazen jiným 

8. Dořešení nepřesností v registru zemědělské půdy (dále jen „LPIS“) způsobem - vyřešeno, podnět 

bude nahrazen jiným 

9. Představení navrhované legislativy na jednáních Antibyrokratické komise Ministerstva zemědělství 

(dále jen „ABK“ nebo „ABK MZe“) - ponecháme v řešení (projednat s novým panem ministrem) 

10. Státní pozemkový úřad - řešení starých nevymahatelných pohledávek za zemědělskými podniky - 

nelze vyřešit na úrovni ABK MZe, podnět bude nahrazen jiným 

5.     Závěr 

 

Příští jednání ABK MZe se uskuteční 27. 9. 2023 v 10 hod. 

Zpracovala: Bc. Daniela Augustinová                                                                         

Schválil: Ing. František Winter 


